



الواحة للدهانات
ALWAHA PAINTS

منذ 1989 Since



دهانات العوازل و الحماية
Isolators & Protection Paints

عازل رطوبة الواحة

دهان مائي ممتاز لتأسيس الحوائط الداخلية والخارجية

ALWAHA AZEL

Humidity insulator

الوصف

دهان عازل للسطح فائق الجودة أبيض اللون يعطي طبقة عالية الجودة ومطاطية عازلة للرطوبة والتسربات المائية ومقاومة للتقلبات الجوية وتتمتع بمرونة والتصاق جيد مع

المميزات

- يستخدم على اسطح المباني مثل المساجد والمستشفيات والمدارس واحواض السباحة
- يستخدم دهانه على الاسطح الأسمنتية والخرسانية والمحارة مباشرة
- له القدرة على تغطية الشروخ الشعرية لكونه ذو مطاطية عالية
- له مقاومة عالية جداً لعزل المياه والرطوبة
- صديق للبيئة

تعليمات الاستخدام

إعداد السطح :

- يراعى نظافة السطح وخلوه من الزيوت والشحوم والأتربة أي ملوثات أخرى.

خطوات التطبيق :

- يدهن الوجه من عازل اكسترا بفرشاة عريضة بعد تخفيفه بنسبة 100% ماء وذلك كوجه تحضيرى لسد جميع المسام ويترك ليجف خلال 4 ساعات
- ثم يدهن وجهين من عازل اكسترا بدون تخفيف في اتجاهين متعامدين ويراعى ترك مدة لا تقل عن 24 ساعة بين كل وجه

أدوات التطبيق

الفرشاة / الرولة

معدل الفرد

12 - 14 م² / كجم حسب طبيعة السطح

Description

High-quality- water based insulating paint for high-quality surface, waterproof, moisture-proof rubber, weatherproof and flexible, with good adhesion and non-cracking.

Features

- Used on surface of buildings such as mosques, hospitals, schools and swimming pools.
- used on the cement surfaces and concrete and can be applied directly.
- the ability to cover capillary cracks because it is Extra high rubber.
- Eco friendly.

Instructions for use

Surface preparation

- surface must be clean, free from oil, grease, dirt, etc.

Application steps

- After 100% dilution of water apply azel extra face with a wide brush and as a preparatory face to fill all the pores of the surfaces and leave to dry for 4 hours
- Thus, paint two faces of azel extra without dilution in the two directions perpendicular and take care to leave a period of time not less than 24 hours between each face .

Application tools

. Brush - Roller

Spreading Rate

14 - 12 m²/Kg (according to surface nature)

- أكثر قوة لمنع تسريب المياه
- أكثر قوة لتحمل العوامل الجوية
- أكثر مقاومة وعزل للرطوبة

- More powerful to prevent leakage
- Powerful to withstand hard weather factors
- High humidity resistant